
Rada školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, 831 02 Bratislava 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia 

Rady školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, Bratislava 
zo dňa 24. októbra 2024 

 
 
Prítomní: Ing. Alexandra Velická, PhD., Mgr. Renáta Šramová, Mgr. Katarína Pajtíková, Roman 
Chudík, Ing. Martin Mikuš, PhDr. Ing. Lucia Vidanová, Doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc., 
JUDr. Ing. Rudolf Cándra, Sofia Hrádková 
 
Neprítomní:  Mgr. Simona Petrik, Mgr. Ing. Peter Cmorej - ospravedlnená neúčasť 
 
Hostia:  PaedDr. Jozef Doddy Cimra - riaditeľ školy 
 
Rada školy je uznášaniaschopná. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Voľba podpredsedu Rady školy 
4. Oboznámenie sa so Správou zo záverov školskej inšpekcie 
5. Prerokovanie Školského výchovno-vzdelávacieho programu a Školského poriadku   
6. Prerokovanie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2023/2024 
7. Rôzne              

 
K bodu 1:  
Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady 
školy (ďalej len „RŠ“). Predstavila nových členov RŠ – za pedagógov Mgr. Katarínu Pajtíkovú a za 
študentov Sofiu Hrádkovú. Privítala aj novozvoleného riaditeľa školy PaedDr. Jozefa Doddy Cimru. 
 
K bodu 2: 
Nasledovala voľba zapisovateľky a overovateľov zápisnice. Za zapisovateľku bola navrhnutá  
p. Mgr. Šramová 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 9 
Výsledky hlasovania: za: 9 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
Za overovateľa bol navrhnutý Roman Chudík 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 9 
Výsledky hlasovania: za: 9 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
RŠ jednohlasne odsúhlasila návrh jednotlivých bodov programu,  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 9 
Výsledky hlasovania: za: 9 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
K bodu 3:   
Doterajšia podpredsedníčka  RŠ bola vymenovaná za zástupkyňu riaditeľa školy, konala sa voľba 
novej podpredsedníčky. Navrhnutá bola Mgr. Katarína Pajtíková 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 9 



Výsledky hlasovania: za: 9 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
K bodu 4: 
Riaditeľ školy Jozef Doddy Cimra oboznámil RŠ o záveroch tematickej školskej inšpekcie, ktorá sa 
konala na ŠpMNDaG koncom júna. ŠŠI nariadila škole opatrenia, ktoré boli kontrolované 19.9.2024. 
Opatrenia sa týkali  nedodržania počtu žiakov v triede primárneho vzdelávania, nepresností 
v školskom poriadku a nedostatkov v školskom výchovno-vzdelávacom programe. 
Všetky opatrenia nariadené ŠŠI boli splnené k 30.8.2024. Všetky dokumenty spĺňajú aktuálnu 
legislatívu a 28.8.2024 boli schválené Pedagogickou Radou. 
 
K bodu 5:  
Riaditeľ školy informoval RŠ o zmenách v Školskom vzdelávacom programe a v Školskom poriadku. 
Bolo zrušené obmedzenie pokračovať v štúdiu na ŠpMNDaG s horším priemerom ako 2,00. Boli tiež 
zrušené postupové interné testy z kvarty do kvinty. Postup je automatický na základe prijatia na 
štúdium. Bol vypracovaný plán podporného tímu školy. Podporný tím bol doplnený psychológmi 
(aktuálne 3 psychológovia, jedna je na MD), funguje  výchovný poradca a na úzku spoluprácu s CCP 
Vajnorská bola pridelená ich zamestnankyňa. Školský poriadok bol odkomunikovaný s rodičmi, žiakmi 
a študentmi  školy. Všetky uvedené školské dokumenty sú k dispozícii na webovej stránke školy. 
Členovia RŠ prerokovali zmeny v Školskom vzdelávacom programe a v Školskom poriadku.  
 
K bodu 6: 
Riaditeľ školy oboznámil RŠ o výchovno-vzdelávacej činnosti primárneho a sekundárneho 
vzdelávania za školský rok 2023/2024 (viď príloha). 
Projekty, ktoré sa neuskutočnili z objektívnych príčin a boli posunuté do nového školského roku 
2024/2025: rekonštrukcia telocvične na Teplickej začne od 28.10.2024, plánované vzdelávanie 
pedagógov sa uskutoční v januári 2025. 
Riaditeľ školy vyzdvihol úspešnosť maturitnej skúšky – priemer 1,08, tiež 100% kvalifikovanosť 
zamestnancov, 58 úspešných žiakov a študentov od okresných súťaží vyššie, 100% úspešnosť 
prijatých študentov na VŠ, spolupráca školy s prírodovedeckou fakultou a fakultou informatiky. 
Členovia RŠ hodnotiacu správu prerokovali a vzali na vedomie. 
 
K bodu 7: 
Riaditeľ školy inicioval stretnutie na MŠVVaM SR v spolupráci s BSK, kde sa uskutoční stretnutie 
5.11.2024, ohľadne disproporcie kódu školy pre primárne vzdelávanie a 8-roč. gymnázia. Následne aj 
v spolupráci s RŠ požiada MŠVVaM SR o stanovisko k danej veci. 
Riaditeľ školy informoval RŠ o parkovacej politike v obvode 3, na základe ktorej je nutné riešiť 
parkovanie zamestnancov školy. Po dohode s BSK sa 10.11. 2024 sa uskutoční výrub ohrozených 
stromov a z kraja školského dvora sa následne vybuduje parkovacia plocha pre 16 automobilov. 
Ďalší projekt sa bude dotýkať revitalizácie vnútro bloku na Skalickej, kde je súčinná koordinátorka 
projektu a tiež pokračovanie v revitalizácii školského dvora na Teplickej 7, kde je potrebný aj 
dendrologický prieskum ohľadne ohrozujúcich stromov. 
Bude nutné venovať pozornosť aj postupnej revitalizácii interiéru školy na Teplickej (dvere, dostupnosť 
Wifi, vybavenie tried a i.) 
P. Roman Chudík upozornil aj na prácu a pracovné podmienky nepedagogických zamestnancov.  
Požiadavku na odborné prednášky pre rodičov by bolo možné v budúcnosti realizovať cez podporný 
tím a CCP Vajnorská. 
RŠ sa bude stretávať 4x ročne, prípadne podľa potreby aj viackrát. 
 
 
Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. Ďalšie zasadnutie RŠ je 
predbežne naplánované na december 2024.  
 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovila:         Mgr. Renáta Šramová                         .................................................. 
                                          tajomníčka Rady školy                                          podpis 
 
 
 



Zápisnicu overil:                   Roman Chudík                                 .................................................. 
                                             člen Rady školy                                                 podpis 
 
 
 
Schválila:                           Ing. Alexandra Velická, PhD.              .................................................. 
                                           predsedníčka Rady školy                                    podpis 
 


